
LATVIJAS MĀKSLAS AKADĒMIJAS 

PADOMES SĒDES PROTOKOLS  

Latvijas Mākslas akadēmijā un Zoom platformā, plkst.16:00 

Rīgā, 2024. gada 23.aprīlī          Nr.50 

Sēdi vada: LMA padomes priekšsēdētājs Valts Ernštreits (attālināti).  

Sēdē piedalās: LMA padomes locekļi Zane Čulkstēna (attālināti), Ints Dālderis, Dita Rietuma, Arnis Rītups; 

prorektors Andris Vītoliņš, prorektore Agita Gritāne, Antra Priede (attālināti). 

Uzaicināti: Edmunds Jansons. 

Sēdi protokolē: LMA padomes sekretāre Sanita Muceniece. 

 

DARBA KĀRTĪBĀ:  

1. Animācijas ilustrācijas maģistra programmas izveide (Dita Rietuma, programmas autori E.Jansons un 

R.Briede); 

2. LMA Attīstības stratēģijas izpildes plāns 2024 (rektorāts); 

3. LMA dokumentu (plānu, gada pārskatu, politiku, vadlīniju u.c.) aktualizācija un izstrāde 

4. Dažādi. 

***IZRAKSTS*** 

1.jautājums. Animācijas ilustrācijas maģistra programmas izveide 

Animācijas ilustrācijas programmas viens no veidotājiem Edmunda Jansons izklāsta ideju par Animācijas 

ilustrācijas maģistra programmas nepieciešamību LMA, angļu valodā, veidotu kā sadarbības modeli starp 3 

Baltijas augstskolām. Programmas mērķis – studenti studiju procesā iziet pilnu animācijas filmu veidošanas 

ciklu. Katrs semestris norisinātos savā Baltijas valstī, pa vienam Latvijā, Lietuvā un Igaunijā. Optimālais studentu 

skaits programmā 15-20 studentu reizi 2 gados, apmēram 5 no katras augstskolas. 

Padome konceptuāli piekrīt tālākai Animācijas programmas virzībai un apliecina iniciatīvas autoriem, ka 

turpinās skatīt jautājumu, kad padomei tiks iesniegts rakstisks uzmetumu ar aprēķiniem par nepieciešamo 

finansējumu programmas uzsākšanai, vīziju par animācijas programmas modeli ilgtermiņā un rīcības plānu. 

2.jautājums. LMA Attīstības stratēģijas izpildes plāns 2024 

Padome vienojas, ka nepieciešama atsevišķa saruna 26.aprīlī plkst. 17.00, lai atjauninātu LMA Budžeta 

plāna ierakstus to tālākai korelācijai Attīstības stratēģijas izpildes plānā 2024. 

3.jautājums. LMA dokumentu (plānu, gada pārskatu, politiku, vadlīniju u.c.) aktualizācija un izstrāde 

Padomes priekšsēdētājs V.Ernštreits lūdz rektorātam aktualizēt LMA plānu, politiku, vadlīniju dokumentus, 

apzinot, kādi ir, un izstrādāt nepieciešamo dokumentu ieviešanas plānu. 

4.jautājums. Dažādi 

Prorektors A.Vītoliņš aicina turpināt ilggadējo tradīciju – padomes locekļiem  iepazīties ar katras LMA 

apakšnozares studējošo veikumu II semestra skatēs. Padome apstiprina savu dalību LMA Pavasara skašu 

norisēs.  

A.Vītoliņš atgādina par nākamās Senāta sēdes datumu - 13.maijā plkst.14.00.  

Nākamā LMA padomes sēde tiek noteikta 13.maijā plkst. 16.00. 

Sēde slēgta plkst. 17.25 

Sēdi vadīja:  V.Ernštreits                    

Sēdi protokolēja: S.Muceniece, padome@lma.lv 
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